
Władysław Maj Krapkowice, dnia 14.11.2013 r. 

Marszałek Sejmu 

Pani Ewa Kopacz 

Warszawa 

Szanowna Pani Marszałek, 

Od 47 lat użytkuję działkę w Rodzinnym Ogrodzie Działkowym im. Tadeusza 
Kościuszki w Krapkowicach. Ogród liczący już 67 lat i zrzeszający 600 działkowców 
jest dobrze zorganizowany i zarządzany, wyposażony w pełną infrastrukturę potrzebną 
do jego funkcjonowania. Stworzyliśmy piękny ogród pracą wielu pokoleń naszych 
działkowców za własne pieniądze. Ogród położony w sąsiedztwie trzech dużych osiedli 
mieszkaniowych spełnia rolę parku, z którego korzystają mieszkańcy Krapkowic - ludzie 
starsi, rodziny, młodzież i dzieci. 

Piszę ten list, ponieważ skłaniają mnie do tego okoliczności, w jakich znajdujemy się 

my, działkowcy, ogrody działkowe i Polski Związek Działkowców. Trybunał Konstytucyjny 

wydał orzeczenie o potrzebie uchwalenia nowej ustawy w terminie 18 miesięcy, 

tj. do 21 stycznia 2014 r. Przygotowany został projekt obywatelski ustawy poparty przez 

prawie milion obywateli naszego kraju i złożony w Sejmie. W naszym krapkowickim 

środowisku z niepokojem obserwujemy proces legislacyjny wokół nowej ustawy. Jestem 

bardzo zaniepokojony powolnym tempem prac nad nową ustawą działkową. Pytam, dlaczego 

trzyma się milionowe środowisko działkowców w ciągłej niepewności i wyczekiwaniu, 

czy Sejm zdąży uchwalić nową ustawę o rodzinnych ogrodach działkowych w oznaczonym 

terminie? Nie rozumiem łych, którzy próbują podważyć 115-letnią tradycję istnienia ruchu 

ogrodnictwa działkowego w Polsce. Przecież ogrody to wspólne dobro, które powinniśmy 

chronić i rozwijać, a nie stwarzać warunków do ich likwidacji. 
! 

Zwracam się z prośbą do Pani Marszałek o spowodowanie przyjęcia rozwiązań 

zawartych w projekcie obywatelskim ustawy o rodzinnych ogrodach działkowych i podjęcie 

niezbędnych działań, aby wyznaczony termin uchwalenia nowej ustawy został dotrzymany. 


